

INEB 18th Biennial Conference 2017 in Taiwan

(November 22-29, 2017)

Program

Date	Nov. 22-23 (Wed.-Thu.)
Program	2 Days
	Exposure Tours
Theme	The Vitality of Engaged Buddhism in Taiwan
Content	<p>Day 1: Dharma Drum Mountain (9:00~16:00)</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Tour around Dharma Drum Mountain Temple 2. Symposium on “Buddhist Approaches to Dying and Hospice Care in Taiwan” (As it is hard for a large group such as ours to visit a hospice, we will instead host a half day symposium bringing together the original leaders of this movement) <p>Day2: Tzu Chi Foundation (8:00~14:00)</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Itinerary Visit Tzu Chi Foundation ShuangHe JingXi Hall and Taipei Tzu Chi General Hospital 2. Forum on “Human Care and Environmental Protection with the Tzu Chi Buddhist Order” <p>Day2: Visit Zhai Ming Temple, Daxi Old Street (shopping) (14:00~18:00)</p>
Hosting	As above

Date	Nov. 24-26 (Fri.-Sun.)
Program	3 days
	Main Conference
Theme	Interbeing: Transforming Conflict by Compassion
Content	<p>Day 1: Conflict, Compassion, & Engaged Buddhism in Taiwan</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Opening Ceremony 2. Keynote talks 3. Symposium on “Engaged Buddhism: The Taiwan Experience” 4. World Cafe' Guidelines : Topics on “Transforming Conflict by Compassion” 5. Cultural Events

	<p>Day2: Social Welfare and Social Justice in the Engaged Buddhism in Taiwan</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Symposium on “Taiwan’s Buddhist Social Welfare Movement” 2. The Challenge of Social Justice Work in Taiwanese Buddhism: Panel Discussion on “How Can Generosity (dana) Lead to Social Change & Social Justice?” 3. Group Discussions on INEB Programs & Activities 4. Action Reports from INEB Focus Groups <p>Day3: Going Forth as Compassion</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Report on INEB 10 Year Road Map for Engaged Buddhism 2. Closing Ceremony 3. Book Launch 4. Visit Gaya Foundation — Yinyi Dharma Center, the Buddha Educational Foundation or National Palace Museum
Hosting	Buddhist Hongshi College

Date	Nov. 27-29 (Mon-Wed.)
Program	3 days
	Retreat
Theme	Mindfulness, Compassion, and Transformation
Content	Three leading female Dharma teachers (Theravada Buddhism: Venerable Dhammananda, Tibetan Buddhism: Venerable Tenzin Dasei, Chinese Buddhism: Venerable Shing Kuang) from different traditions will lead mornings focused on meditation practice and dharma teaching. These teachers will give afternoon talks connecting the retreat themes to our lives of social engagement.
Hosting	Buddhist Hongshi College

國際入世佛教協會第十八屆雙年會

2017 年 11 月 22 日～29 日

大會行程總表

日期	11 月 22 日～23 日 (三～四)
日程	2 日
	探索之旅
主題	入世佛教在台灣的生命力
內容	<p>第一天：法鼓山 (9:00～16:00)</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 參訪法鼓山世界佛教園區—「影片、殿堂、文物」 2. 「台灣佛教之臨終關懷與安寧療護」論壇 (限於參訪人數過多，無法實地參訪安寧病房，故改以英文論壇分享台灣先進之經驗) <p>第二天：慈濟基金會 (8:00～14:00)</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 參訪慈濟雙和靜思堂與台北慈濟醫院 2. 「慈濟的臨終關懷與環保志業」論壇 <p>第二天：參訪齋明寺，大溪老街 (購物) (14:00～18:00)</p>
地點	如上述

* 探索日只提供外賓參訪，不對外開放參加，敬請涵諒。

日期	11 月 24 日～26 日 (五～日)
日程	3 日
	研討會
主題	相即：以慈悲轉化衝突
內容	<p>第一天：台灣入世佛教之衝突與慈悲</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 開幕典禮 2. 專題演講 3. 「入世佛教：台灣經驗談」論壇 4. 世界咖啡館：會談主題——「以慈悲轉化衝突」 5. 文化之夜

內 容	<p>第二天：台灣入世佛教之社會福利與社會公義</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 「台灣佛教之社會福利面向」論壇 2. 台灣佛教社會公義工作之挑戰：「布施如何影響社會變遷與社會公義」座談 3. 分組討論：國際入世佛教協會的工作規劃與行動方針 4. 各討論主題分組報告 <p>第三天：慈悲向前行</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 國際入世佛教協會未來 10 年規劃報告 2. 閉幕典禮 3. 新書發表 4. 參訪達加耶山基金會印儀學苑、佛陀教育基金會或故宮博物院
地 點	佛教弘誓學院

日 期	11 月 27 日~29 日 (一~三)
日 程	3 日
	禪 修
主 題	正念、慈悲與轉化
內 容	<p>上午：禪修——由佛教三大傳統比丘尼法師引導</p> <p>南傳佛教：達摩難陀法師 (Venerable Dhammananda)</p> <p>藏傳佛教：丹津妲瑟法師 (Venerable Tenzin Dase)</p> <p>漢傳佛教：性廣法師 (Venerable Shing Kuang)</p> <p>下午：座談</p> <p>禪修與入世關懷的生活</p>
地 點	佛教弘誓學院